

Title (en)

IMPROVEMENTS TO THE FLOAT OF A CATAMARAN FREE SAIL BOARD USABLE ALSO AS A CENTER-BOARD BOAT.

Title (de)

SCHWIMMER EINES KATAMARANFÖRMIGEN SURFBRETTE, DAS AUSSERDEM WIE EIN SEGELBOOT VERWENDBAR IST.

Title (fr)

PERFECTIONNEMENTS AU FLOTTEUR DE PLANCHE A VOILE LIBRE CATAMARAN UTILISABLE EGALEMENT EN DERIVEUR.

Publication

EP 0396591 A1 19901114 (FR)

Application

EP 89900838 A 19881222

Priority

- FR 8718150 A 19871224
- FR 8814865 A 19881116

Abstract (en)

[origin: WO8905756A1] The float comprises two parallel hulls (115, 116) which are symmetrical with respect to an axis YY', integral with a raised deck (117), the middle of the rail for fixing the mast foot is arranged at 2/3 front of the length of the float, completely at the front of the deck which is drawn back to the maximum and comprises toe-clips fixed at either side and at the rear of large edges (127, 128) overhanging above the flotation line on the outside of the hulls, the underside of the hulls presenting a hollow curve in cross-section throughout the length.

Abstract (fr)

Le flotteur comporte deux coques parallèles (115, 116) symétriques par rapport à un axe YY', solidaires d'un pont surélevé (117), le milieu du rail de fixation du pied de mât est disposé au 2/3 avant de la longueur du flotteur, complètement à l'avant du pont qui est reculé au maximum et comporte des cale-pieds fixés de chaque côté et à l'arrière des bordures larges (127, 128) disposées en surplomb au-dessus de la ligne de flottaison sur le côté extérieur des coques, le dessous des coques présente une courbe creuse en section droite sur toute leur longueur.

IPC 1-7

B63B 35/73

IPC 8 full level

B63B 35/79 (2006.01)

CPC (source: EP)

B63B 32/55 (2020.02)

Citation (search report)

See references of WO 8905756A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8905756 A1 19890629; AU 2907789 A 19890719; EP 0396591 A1 19901114; FR 2641516 A2 19900713

DOCDB simple family (application)

FR 8800633 W 19881222; AU 2907789 A 19891222; EP 89900838 A 19881222; FR 8814865 A 19881116